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Referat - kontaktudvalg for Plejecenter Rønnebærparken 

Dato og klokkeslæt: Mandag d. 6. februar kl. 13.00  

Sted: Rønnebærparken 

Deltagere: Lars Boye Petersen, Maria Andersen, Hanne Bondebjerg, og Bette Balschmidt; Tove 

Børresen,  

Fraværende:  Britt Hansen, Gunhild Pedersen 

Mødeleder: Bette 

Referent:  Bette Balschmidt 

  

1. Godkendelse af dagsorden og referat 

 

Godkendt 

2. Information fra teamleder 

Bette orienterer om fælleskassen, og om vellykket tilsyn fra styrelsen for 

patientsikkerhed. 

 

3. Information fra udvalgets medlemmer 

Vi startede med en præsentationsrunde, da Tove er ny. 

Herefter en bordet rundt runde. 

Maria fortæller: 

• at der er valg til arbejdsmiljørepræsentant d. 13 marts. 

• hvordan hverdagene forløber nu med ”den nye struktur”, som efterhånden har et 

par måneder på bagen. 

De frivillige fortæller: 

• at de kan mærke at der er et bedre arbejdsmiljø, og en mere ensartet og god 

modtagelse af de frivillige. 

• At de frivillige aktiviteter er oppe at køre.  

Tove fortæller: 

• at hos ældrerådet har der været meget snak omkring morgenmaden som der har 

været ændringer på i kvalitetsstandarden. Dette har dog ikke betydning for 

kommunens plejecentre. 

4. opfølgning på plejeboligstrategi 

Nedlukningen af Møllecenteret er på vej. Der er stadig mange skridt der skal tages før 

det bliver aktuelt med nedlukning af Rønnebærparken, derfor mærkes det heller ikke i 

hverdagen. 
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5. Tilsynsrapport fra 2023 

Der har været tilsyn fra styrelsen for patientsikkerhed i januar. Rapporten er sendt i 

høring nu, derfor er den ikke vedhæftet, men Bette og Maria informerer om tilsynet. I 

korte træk, var der meget få mangler, de mangler der var blev ikke vurderet til at have 

indflydelse på patientsikkerheden. Dem der var med til tilsynet fornemmede at de 3 

udsendte fra styrelsen havde et rigtig godt indtryk af plejecenteret, dets medarbejdere, 

daglige rutiner og den sikkerhed og kvalitet dette giver for beboerne. 

6. Status Fælleskassebeholdning 

Da priserne er steget på de fleste varer, er de også steget på de varer der købes over 

fælleskassen. I januar blev der trukket en regning for 6 måneder, og kassen kom derfor 

helt i bund. Dette har været en udfordring for alle plejecentre, hvorfor det er aftalt at 

regningen fremover bides over, så de ikke er stå store når de sendes ud. Med 

indtægterne for februar måned, er der igen penge på kontoen, ca. 4000 kroner. 

7. klippekortsydelsen skæres væk 

Da det er politisk bestemt at fjerne den meget omdiskuterede klippekortsydelse, frigiver 

dette nogle penge der skal fordeles mellem plejecentrene. Det bliver senere meldt ud 

hvor mange penge der bliver tildelt Rønnebærparken, og det bliver også snarest 

præciseret hvad pengene skal bruges til.  

Britt har skrevet en mail, og foreslår gåture med borgerne. Dette gør medarbejdere og 

studerende dog i forvejen så snart der er mulighed for det.  

Nedenstående ideer kommer frem ved fælles brainstorm, så må vi se hvad der kan lade 

sig gøre, når detaljerne bliver meldt ud. 

• Kok ud og lave lækker mad, til småtspisende osv. Med undervisning af de 

frivillige.  

• Cirkus med borgerne 

• I biografen 

• Vild med vilje have, med bålplads 

• Høns i haven, evt. låne i sommerhalvåret.  

8. Evt 

Næste møde bliver onsdag d. 19 april kl. 13-15. Håber alle kan deltage. 


